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Woclawek, 17 czerwca 2016r.

Pani
Agnieszka Ghmielewska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Odpowiadajqc na interpelacjq wniesionq podczas obrad XIX sesji Rady Miasta Wloclawek

w sprawie budowy Scie2ki rowerowej w ciqgu ulicy Plockiej upzejmie informujg, i2 podzielam Pani

opinie o potzebie budowy pzedmiotowej Scie2ki. Zadanie zostalo uwzglgdnione do realizacji w planie

zadai inwestycyjnych na najbli2sze lata w ramach zadania pn. ,,Rozbudowa sieci komunikacyjnej drog

rowerowych na terenie miasta".

Ponadto pragng poinformowai,2e obecnie, w ramach cyklu Woclawskich Konsultacji
Obywatelskich z Cyklistami, odbywaj4 sig warztaty kreatywne, majqce na celu wypracowanie
standard6w dla transportu rowerowego na terenie Miasta Woclawek. Do tej pory zostala opracowana
koncepcja pzebiegu tras rowerowych oraz zarys niezbgdnych pzedsiqwziqd dla ich prawidlowego

funkcjonowania. Efektem prac jest docelowe skomunikowanie ka2dej z dzielnic miasta ze Sr6dmieSciem
oraz organizacja ruchu rowerowego w Scislym centrum.

Do wiadomoSci:

1. Biuro Rady Miasta

2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. 0P1K.0003 1 32.2016

3. a/a M.U.


